

中華郵政股份有限公司

中華民國 115 年第 15 號

新 郵 預 告

寶可夢郵票小全張

「臺北2026世界郵展」將於115年11月20日至25日假台北世界貿易中心展覽一館舉行，配合郵展「尋寶日」主題，本公司特以深獲民眾喜愛的寶可夢集換式卡牌遊戲（Pokémon Trading Card Game）為主題，規劃發行小全張1張，內含10枚郵票，面值均為8元，採用自黏式背膠郵票紙印刷，預定於115年11月20日發行，圖案簡介如下：

郵票圖案以寶可夢集換式卡牌遊戲卡面—超級噴火龍X ex、超級沙奈朵ex、超級路卡利歐ex、超級快龍ex、霸王花、白海獅、皮卡丘、皮皮、耿鬼、卡比獸為設計，展現精彩華麗的卡牌圖案。

本套郵票圖案由株式會社寶可夢設計，荷蘭瓊安斯丁安宗廠以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡於115年11月18日開始發售；另製作預銷首日戳套票封於11月20日郵票發行當天出售，歡迎選購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報導或今日郵政月刊。

Chunghwa Post Co., Ltd.

Republic of China

Postage Stamps Issuing

Taipei, Taiwan, R.O.C.

Information No. 15 (2026)

Pokémon Souvenir Sheet

The PHILATAIPEI 2026 World Stamp Championship Exhibition will be held from November 20 to 25, 2026, at the Taipei World Trade Center Hall 1. In conjunction with the exhibition's Treasure Day, Chunghwa Post is planning the issuance of a souvenir sheet featuring widely loved and world-famous Pokémon Trading Card Game. The souvenir sheet contains ten stamps, each with a face value of NT\$8, printed on self-adhesive stamp paper, and is scheduled for release on November 20, 2026. A brief description of the designs follows:

Showcasing dazzling card artwork, the stamp designs feature Pokémon Trading Card Game illustrations of Mega Charizard X ex, Mega Gardevoir ex, Mega Lucario ex, Mega Dragonite ex, Vileplume, Dewgong, Pikachu, Clefairy, Gengar, and Snorlax.

This souvenir sheet was designed by The Pokémon Company and printed in color offset by Royal Joh. Enschede B.V. (Netherlands). By-issues include a first-day cover, folders with and without crystal mounts, and a loose-leaf album page to be sold on November 18, 2026. Pre-cancelled FDCs with a full set of stamps will go on sale on November 20, the stamps' date of issuance. For further information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.